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Polako se približava-
mo drugoj polovici godi-
ne, a iza nas je značajan 
broj važnih projekata koji 
su realizirani ili su u to-
ku same realizacije. Grad 
Lepoglava ostvario je ta-
ko potporu u visini od 
300.000 kuna za projekt 
izvanrednog održavanja 
nerazvrstanih cesta na 
gradskom području. Pot-
pora je ostvarena kroz 
Program podrške brd-
sko-planinskim područ-
jima Ministarstva regio-
nalnog razvoja i fondova 
Europske unije, a cestovna 
infrastruktura na područ-
ju Grada Lepoglave na vi-
sokoj je razini zahvaljujući 
višegodišnjem kontinui-
ranom gradskom ulaga-
nju u njen razvoj. Zahvate 
na uređenju vodotoka na 
području Grada Lepogla-
ve Hrvatske vode nastavit 
će izvoditi i u narednom 
razdoblju pa će tako u ovoj 
godini, prema planu, biti 
uređeni i vodotoci poto-
ka u centru Kamenice, na 
području Poduzetničke 
zone te Šumeca odnosno 
na području Patačićeve 
i Zagorske ulice. Uređu-
jemo i centar Lepogla-
ve - započet će radovi na 
rekonstrukciji sjevernog 
dijela nogostupa u Ulici 
Hrvatskih Pavlina u dužini 
od 316 metara. U posljed-
njih pet godina za potpore 
u poljoprivredi izdvojili 
smo oko milijun kuna. 
Konkretno, ove godine, 
osigurano je 50.000 kuna 
za osjemenjivanje krava i 
krmača te 150.000 kuna za 
potpore male vrijednosti 
za poticanje razvoja poljo-
privrede. Nismo zabora-
vili niti naše novorođene 
bebe - veselim roditeljima 
uručene su jednokratne 
gradske novčane potpore 

za 24 novorođene bebe, a 
udrugama je dodijeljeno 
400.000 kuna za provedbu 
projekata i programa. U 
Lepoglavi proradila i pr-
va linija za preradu voća 
i povrća u sokove. Naime, 
od strane Veleposlanstva 
Republike Turske odno-
sno Turske agencije za 
suradnju i koordinaciju 
(TIKA), Agro-turistič-
kom klasteru Lepoglava 
predana je 300.000 kuna 
vrijedna donacija koja će 
biti početak stvaranja i ra-
zvoja regionalnog centra 
za preradu voća i povrća 
na području Varaždinske 
županije. Svakako ne smi-
jemo zaboraviti dječji vrtić 
u Lepoglavi, našu gradsku 
ljepoticu - Grad Lepoglava 
je među prvim gradovima 
kojima je odobreno sufi-
nanciranje projekta pod 
nazivom Unaprjeđenje 
usluga za djecu u dječjem 
vrtiću Lepoglava - vrijed-
nost projekta je preko mi-
lijun kuna. Također, Dječji 
vrtić Lepoglava ući će i u 
županijski program cen-
tara izvrsnosti. Očekuju 
nas Lepoglavski dani, Jai-
lhouse festival, 26. Među-
narodni festival čipke na 
kojem će zemlja partner 
biti Slovačka Republika. 
Uglavnom, čeka nas puno 
posla i neće biti vremena 
za riječi, nego za djela

Svako dobro želim, 
gradonačelnik 

Grada Lepoglave, 
Marijan Škvarić
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POTPISAN SPORAZUM KOJIM SE UTVRĐUJE ZAJEDNIČKI INTERES I SURADNJA NA PROJEKTU

Pokrenut novi projekt 
razvoja infrastrukture 
širokopojasnog interneta
Kao partneri uključeni Grad Lepoglava, kao nositelj projekta, te općine Bednja, 
Vinica, Cestica, Klenovnik i Donja Voća

Nakon što je Općina Do-
nja Voća, kao vodeći partner, 
zbog prevelikog financij-
skog rizika, donijela odluku 
o izlasku iz projekta “Razvoj 
infrastrukture širokopoja-
snog pristupa na području 
konzorcija Donja Voća”, u 
koju je kroz partnerski od-
nos bilo uključeno osam je-
dinica lokalnih samouprava, 
obustavljena je provedba 
projekta koji je, uz finan-
cijska ulaganja partnera na 
projektu i financijsku potpo-
ru Europske unije, trebao na 
području svih JLS-a uključe-
nih u projekt osigurati infra-
strukturu za širokopojasni 

internet.
Ne želeći propustiti 

prigodu da uz financijsku 
potporu Europske unije ra-
zviju infrastrukturu široko-
pojasnog interneta na svom 

području, pokrenut je novi 
projekt u koji su kao partneri 
uključeni Grad Lepoglava, 
kao nositelj projekta, te op-
ćine Bednja, Vinica, Cestica, 
Klenovnik i Donja Voća.

NA INICIJATIVU GRADA LEPOGLAVE I GRADSKOG DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA IVANEC

Uključivanje osoba 
raseljenih iz Ukrajine 
u život zajednice 
Klubovi će osigurati potrebnu sportsku opremu, a članarina će im biti besplatna

Nakon brojnih prove-
denih aktivnosti kojima su 
osobama raseljenima iz 
Ukrajine smještenima u Le-
poglavi osigurani svi potreb-
ni uvjeti za normalan život, 
krenulo se s njihovim što ak-
tivnijim uključivanjem u ži-

vot zajednice u kojoj borave. 
Predstavnici Nogometnog 
kluba Lepoglave, Ženskog 
nogometnog kluba Lepogla-
ve, Sportskopenjačkog kluba 
Direkt, Karate kluba Lepo-
glave, Ženskog odbojkaškog 
kluba Lepoglave, Košar-
kaškog kluba Lepoglave i 

Odreda izviđača Lepoglave 
predstavili su im aktivno-
sti u koje se mogu uključiti, 
s posebnim naglaskom na 
mlađe uzraste budući da je 
većinom riječ o djeci koja su 
s majkama iz ratom pogođe-
ne Ukrajine stigla u Lepogla-
vu.

RAVNATELJICA GRADSKOG 
DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA 
IVANEC JASMINKA RUHEK 
ISTAKNULA JE VAŽNOST 
INTEGRIRANJA OSOBA 

RASELJENIH IZ UKRAJINE 
U ZAJEDNICU U KOJOJ 

BORAVE IZRAZIVŠI PRI TOM 
ZADOVOLJSTVO MOGUĆNOSTIMA 

KOJE SE ZA TO PRUŽAJU U 
GRADU LEPOGLAVI KAO I 
INTERESOM KOJI SU ZA TO 
POKAZALE OBJE STRANE.

DJEČJI GRADONAČELNIK JE LEON FUNTEK

Održana 1. 
sjednica Dječjeg 
gradskog vijeća 
Grada Lepoglave
Dječje gradsko vijeće na sjednici je donijelo 
Poslovnik i Program rada Dječjeg Gradskog vi-
jeća Grada Lepoglave za 2022. godinu.

Nakon što je krajem 
prošle godine konstituira-
no, Dječje gradsko vijeće 
Grada Lepoglave održa-
lo je prvu sjednicu. Na 
dnevnom redu sjednice, 
održane pod predsjeda-
njem dječjeg gradonačel-
nika Leona Funteka, bile 
su tri točke među kojima i 
Pitanja i inicijative dječjih 
vijećnika. Upravo je nave-
dena točka dnevnog reda 
pobudila najveći interes. 
Između ostalog, dječji su 
vijećnici gradonačelni-
ka upoznali s pojedinim 
nedostacima na školskoj 
infrastrukturi te predlo-
žili inicijative za uređenje 
dječjih igrala, postavljanje 
rasvjete, otvaranje kina, 
izgradnju skejt parka, ob-
novu biciklističkih staza, 
otvaranje plesne škole 

kao i postavljanje aparata 
za sokove i slatkiše u ško-
lama.

- Zadovoljan sam što 
je na sjednici bilo puno 
korisnih prijedloga, ide-
ja, rasprave i kritika, što 
očekujem od mladih. 
Drago mi je da smo mla-
dima omogućili aktivno 
sudjelovanje u životu i 
radu Grada Lepoglave i 
to u svim segmentima., 
istaknuo je gradonačelnik 
s kojim se složio i njegov 
mlađi kolega.

- Zadovoljan sam odr-
žanom prvom radnom 
sjednicom Dječjeg grad-
skog vijeća Grada Lepo-
glave i učešćem članova 
Vijeća čiji će prijedlozi biti 
na koristiti svima., poru-
čio je dječji gradonačelnik 
Leon Funtek. 

VEĆINA PRIJEDLOGA PRIHVAĆENA JEDNOGLASNO

Održana 7. sjednica Gradskog 
vijeća Grada Lepoglave
Na dnevnom redu bilo je 19 točaka

Gradsko vijeće Grada Le-
poglave održalo je 31. ožujka 
7. sjednicu. Na dnevnom re-
du bilo je 19 točaka o kojima 
su gradski vijećnici, njih 12 
nazočnih, raspravljali tijekom 
gotovo tri sata, koliko je traja-
la sjednica na kojoj je većina 
prijedloga, koji su se našli na 
dnevnom redu, prihvaće-
na jednoglasno. Vijećnici su 
bili jedinstveni prihvaćajući 
podnesena izvješća o finan-
cijskom poslovanju Dječjeg 
vrtića Lepoglava, o radu i po-
slovanju Gradske knjižnice 
Ivana Belostenca, o izvršenju 
Plana djelovanja Grada Le-
poglave u području prirodnih 
nepogoda, o izvršenju Plana 
gospodarenja otpadom na 
području Grada Lepoglave 
te o stanju zaštite od požara 
na području Grada Lepogla-
ve, sva za proteklu godinu. 
Jednoglasno je prihvaćen i 
prijedlog Godišnjeg proved-
benog plana unaprjeđenja 
zaštite od požara za područje 
Grada Lepoglave za 2022. go-
dinu kao i prijedlog Kodeksa 
ponašanja članova Gradskog 
vijeća. Također jednoglasno, 
prihvaćena je Odluka o sprje-
čavanju odbacivanja otpada 
na području Grada Lepogla-
ve kojom se propisuju mjere 
sprečavanja protuzakonitog 
odbacivanja otpada i mjere 
uklanjanja protuzakonitog 
odbačenog otpada u okoliš. 
Većinom glasova vijećnika 
prihvaćen je prijedlog Odluke 
o dopuni Odluke o komunal-
nom redu. Prijedlog Odluke 
o prihvaćanju ponude za 
korištenje prava prvokupa 
nekretnine u Poduzetničkoj 
zoni, kojom Grad Lepoglava 
prihvaća ponudu korištenje 
prava prvokupa nekretni-
ne od strane vlasnika koji je 
navedenu nekretninu kupio 
tijekom prošle godine, a ove 
je odlučio prodati, nije dobio 
dovoljan glasova tako da nije 
prihvaćen. Većina vijećnika 
bila je kod glasanja suzdrža-
na.

Vijećnicima su na znanje 
dani Izvješće o primjeni agro-
tehničkih mjera na području 
Grada Lepoglave za 2021. go-
dinu i Program utroška sred-
stava šumskog doprinosa, ta-
kođer za proteklu godinu. Što 
je županijska vlast od 2018. do 
2021., a posebno 2019. godine 

učinila u Lepoglavi po pitanju 
lokalnih vodovoda te koje su 
mjere za njihovo očuvanje 
bile poduzete, pitanje je koje 
je vijećnik Vjeran Ježek upu-
tio gradonačelniku Škvariću. 
Gradonačelnik je u danom 
odgovoru istaknuo da je Žu-
panija odgovorno za moni-
toring odnosno ispitivanje 
kvalitete vode u vodovima, a 
za što je ovlastila županijski 
Zavod za javnost zdravstvo. 
Za sve druge informacije, po-
ručio je, zatražiti se mora oči-
tovanje Županije.

Hoće li biti postavljena 
rasvjeta na starom groblju u 
Lepoglavi pitala je vijećnica 
Željka Paska. Rasvjeta će bi-
ti postavljena u dogovoru s 
koncesionarom, a u okviru ra-
dova na održavanju groblja., 
odgovorio je gradonačelnik. 
Radovi tekućeg održavanja 
na području Grada Lepoglave 
počet će početkom travnja, 
najavio je gradonačelnik od-
govarajući na pitanje vijećni-
ka Roberta Dukarića koji je 
zatražio i pismeno očitovanje 
o razlogu brisanja iz katastra 
nerazvrstane ceste 6895/2 na 
području MO Gornja Višnjica. 
Vijećnik Željko Šoštarić pitao 
je gradonačelnika što je uči-
nio da bi se osigurala opskrba 
pitkom vodom građanima 
koji koriste lokalni vodovod 
Močvarci, a koji je nedavno 
ostao bez vode. Vijećnik Šo-
štarić pitao je i koliko je sred-
stava iz gradskog proračuna 
utrošenu za pripremu šest 
projekata koji nisu realizirani 
- izgradnju gradske tržnice, 
Centra pavlina, Tehnološkog 
centra drvne industrije, Cen-
tra bioraznolikosti, vatroga-
snog centra i širokopojasnog 
interneta.

Gradonačelnik Škvarić 
istaknuo je da je voda za su-

stav Močvarci osigurana iz 
Varkom-ovog sustava. No, 
dodao je da riječ o vodi koju 
je udruga koja upravlja vodo-
vodom dužna platiti te izrazio 
nadu da to neće, kao i prili-
kom posljednje takve isporu-
ke, biti problem. Poručio je da 
buduće probleme nestanka 
vode treba tražiti u skladu sa 
zakonom. Odgovarajući o 
troškovima pripreme projek-
ta, gradonačelnik je rekao da 
bi trebalo istaknuti i sve one 
projekte koji su uspješno re-
alizirani. Pojasnio je da svaki 
projekt, da bi ga se uopće 
moglo prijaviti na natječaj, 
potrebno pripremiti, a što ge-
nerira troškove.

Vijećnika Boris Šinka za-
nimalo je stav gradonačelnika 
u vezi potpisivanja peticije 
protiv pripajanja lepoglavskih 
vodovoda i tvrtke Ivkom tvrtki 
Varkom kao i protiv dovoza 
varaždinskog smeća na od-
lagalište u Jerovcu. Grado-
načelnik Škvarić u odgovoru 
je istaknuo da svatko, kad je 
u pitanju peticija, ima pravo 
izraziti svoj stav, ali da je u fo-
kusu njegova djelovanja rea-
lizacija projekta aglomeracije 
koja još jedino, zbog činjeni-
ce da na gradskom području 
ima više distributera vode, 
nije pokrenuta za područje 
Grada Lepoglave. Poručio je 
da su sve aktivnosti koje pro-
vodi, a što se od njega traži, u 
skladu sa zakonom. Kada će 
biti postavljene najavljene ka-
mere za mjerenje brzine pita-
la je gradonačelnika vijećnica 
Štefica Erdec. Grad Lepogla-
va osigurao je sve potrebne 
uvjete za postavljanje kame-
ra te se samo čeka da policija 
nabavi kamere koje će potom 
biti postavljene na ranije do-
govorene lokacije, odgovorio 
je gradonačelnik.

IZ GRADA
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POČINJE REALIZACIJA VELIKOG I VAŽNOG 
PROJEKTA 

Ulaganje 
u geološki 
lokalitet 
Gaveznica - 
Kameni vrh
Najavljena izgradnja i uređenje Posjetiteljskog 
centra Gaveznica

Za izradu projektne 
dokumentacije budu-
ćeg Centra za posjetite-
lje Gaveznica, Fond za 
zaštitu okoliša i energet-
sku učinkovitost odo-
brio je Javnoj ustanovi 
“Priroda Varaždinske 
županije” 900.000 kuna. 

- Procijenjena vri-
jednost samog projek-
ta kreće se od 20 do 50 
milijuna kuna, ovisno 
o sadržaju koji će u 
okviru Centra biti pred-
stavljen., poručila je za-

mjenica župana Varaž-
dinske županije Silvija 
Zagorec.

- Svi našim dragim 
gostima koji će u bu-
dućnosti prolaziti pored 
ovog lokaliteta, pružit 
ćemo novi sadržaj u 
kojem će moći uživati., 
istaknuo je gradonačel-
nik Škvarić zahvalivši 
Varaždinskoj županiji i 
Javnoj ustanovi “Priroda 
Varaždinske županije” 
na pokrenutom projek-
tu.

PROJEKT IZVANREDNOG ODRŽAVANJA NERAZVRSTANIH CESTA

300.000 kuna za održavanje 
nerazvrstanih cesta
Grad Lepoglava ostvario je potporu u visini od 300.000 kuna za projekt izvan-
rednog održavanja nerazvrstanih cesta na gradskom području. Potpora je 
ostvarena kroz Program podrške brdsko-planinskim područjima Ministarstva 
regionalnog razvoja i fondova Europske unije.

- Cestovna infrastruk-
tura na području Grada Le-
poglave na visokoj je razini 
zahvaljujući višegodišnjem 
kontinuiranom gradskom 
ulaganju u njen razvoj. Uz 
izgradnju i modernizaciju, 
prometnice je važno i održa-
vati što redovito i činimo. Uz 
vlastita, sredstva za to, kao i 
u ovom slučaju te za brojne 
druge projekte i programe, 
osiguravamo iz drugih izvo-
ra. Grad Lepoglava to čini 
kontinuirano i uspješno već 
dugi niz godina., poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

300.000 KUNA VRIJEDNA DONACIJA

Turska agencija za suradnju i 
koordinaciju donirala Agro-turističkom 
klasteru Lepoglava liniju za preradu 
voća i povrća
U Lepoglavi proradila prva linija za preradu voća i povrća u sokove

Od strane Veleposlan-
stva Republike Turske od-
nosno Turske agencije za 
suradnju i koordinaciju 
(TIKA), Agro-turističkom 
klasteru Lepoglava preda-
na je 300.000 kuna vrijedna 
donacija koja će, istaknuto 
je ovom prigodom, biti po-
četak stvaranja i razvoja re-
gionalnog centra za preradu 
voća i povrća na području 
Varaždinske županije.

- Već nekoliko godina 
pokušavamo doći do jedne 
ovakve linije za preradu vo-
ća i povrća no za njezinu na-
bavku nismo imali dovoljno 
sredstava., istaknula je Nata-
ša Veić. 

- Planiramo osigurati be-
splatno zemljište i izgraditi 
još jedan sličan objekt. Uz 
potporu Varaždinske župa-
nije te koristeći sredstva iz 
fondova Europske unije te 
uz potporu drugih partnera, 
vjerujem da ćemo za nekoli-
ko godina u Lepoglavi ima-
ti takav regionalni centar., 
poručio je gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić.

- Nešto slično u Varaž-

dinskoj županiji ne postoji. 
Ovo je veliki potencijal i ko-
rijen nečega što bi trebalo 
rasti., naveo je Dragutin 

Vincek, pročelnik Uprav-
nog odjela za poljoprivredu 
i zaštitu okoliša Varaždinske 
županije. 

ULAGANJA

REPELENTI ĆE SE DIJELITI DO ISTEKA ZALIHA

Grad Lepoglava 
nabavio repelente 
za zaštitu 
poljoprivrednih 
usjeva od divljači

Donirano je 60 litara 
repelenta za odbijanje 
divljih svinja te 20 litara 
za odbijanje srna uku-
pne vrijednosti oko 8.000 
kuna

Grad Lepoglava i ove 
će godine pomoći zašti-
ti poljoprivredne usjeve 
građana od šteta koje pro-
uzrokuje divljač. Naime, 
Grad je i ove godine na-
bavio repelente za zaštitu 
poljoprivrednih usjeva od 

divljači koji će, u suradnji 
s lovačkim društvima s 
gradskog područja, biti 
podijeljeni građanima čiji 
su usjevi “na meti” divljači 
koja zbog sve većeg broja 
zapuštenih površina ne-
smetano dolazi do nase-
ljenih mjesta i obrađenih 
poljoprivrednih površina 
na kojima se hrani te pri 
tom radi veliku materijal-
nu štetu.

ODLIČNA SURADNJA GRADA LEPOGLAVE I 
HRVATSKIH VODA

Uređenje vodotoka 
na području Grada 
Lepoglave
Na područjima na kojima su uređeni vodotoci 
više nema većih izlijevanja vode iz korita za vri-
jeme obilnih kiša

Uz brojne vodoto-
ke uređene prethodnih 
godina, ove su godine 
uređeni vodotoci na po-
dručju Viletinca, Kame-
ničkog Podgorja, Dunaja 
i Sestranca. Zahvate na 
uređenju vodotoka na po-
dručju Grada Lepoglave 
Hrvatske vode nastavit će 

izvoditi i u narednom raz-
doblju pa će tako u ovoj 
godini, prema planu, biti 
uređeni i vodotoci poto-
ka u centru Kamenice, na 
području Poduzetničke 
zone te Šumeca odnosno 
na području Patačićeve i 
Zagorske ulice.

NATJEČAJ LOKALNE AKCIJSKE GRUPE - SJEVEROZAPAD ZA TIP OPERACIJE 7.4

Za 14 projektnih prijedloga 
više od 4 milijuna kuna
Grad Lepoglava prijavio je projekt izgradnje nadstrešnice uz grobnu kuću i 
izgradnju konzolne nadstrešnice

Nakon što je na drugi 
natječaj Lokalne akcijske 
grupe - Sjeverozapad za Tip 
operacije 7.4. - Ulaganja 
u pokretanje, poboljšanje 
ili proširenje lokalnih te-
meljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući 
slobodno vrijeme i kulturne 
aktivnosti te povezanu in-
frastrukturu, stiglo 14 pro-
jektnih prijedloga jedinica 
lokalne samouprave s pod-
ručja LAG-a Sjeverozapad, 
formirana je i inicijalna rang 
lista projekata. Većina proje-
kata koje su na ovaj natječaj 
LAG-a Sjeverozapad prijavi-
le jedinice lokalne samou-
prave odnosi se na uređenje 

groblja te sportskih i dječjih 
igrališta. Grad Lepoglava 
prijavio je projekt izgradnje 
nadstrešnice uz grobnu ku-
ću i izgradnja konzolne nad-

strešnice.
Nakon formiranja inici-

jalne rang liste projekata, sli-
jedi njihova daljnja obrada i 
analiza.

RADOVI SU VRIJEDNI 837.342 KUNA

Nastavlja se uređenje 
centra Lepoglave
Započet će radovi na rekonstrukciji sjevernog dijela nogostupa u Ulici Hrvat-
skih Pavlina u dužini od 316 metara

Skori početak rado-
va najavljen je prigodom 
potpisivanja ugovora o 
izvođenju radova kojeg je, 
ispred Grada Lepoglave, s 
direktorom tvrtke TTG iz 
Donje Višnjice Tomicom 
Zgrebecom, odabranom 
za izvođenje navedenih ra-
dova putem javnog natje-
čaja, i u nazočnosti pred-
sjednice Mjesnog odbora 
Lepoglava Marije Ribić, 
potpisao gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić.

- Početak sezone iz-
gradnje komunalne in-
frastrukture na području 
Grada Lepoglave kreće s 
uređenjem gradskog cen-

tra odnosno uređenjem 
Ulice Hrvatskih Pavlina. 
Radit će se na sanaciji ce-
stovne odvodnje odnosno 
uređenja starog potoka 

koji se nalazi na tom po-
dručju nakon čega slijedi 
izgradnja i sanacija samog 
nogostupa., pojasnio je 
gradonačelnik Škvarić.

NAKON UREĐENJA NOGOSTUPA, 
OD MINISTARSTVA DRŽAVNE 

IMOVINE TRAŽIT ĆEMO UREĐENJE 
ZAPUŠTENIH ZGRADA U SAMOM 
CENTRU LEPOGLAVE. ŽELIMO, A 
ŠTO LEPOGLAVA ZASLUŽUJE, DA 
GRADSKI CENTAR UREDIMO NA 
NAJBOLJI NAČIN., PORUČIO JE 

GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ.

IZ GRADA

UGOVOR KOJIM JE ZAKLJUČENA PRIMOPREDAJA POTPISALE SU 
KOORDINATORICA-ATAŠE PROGRAMSKO-KOORDINACIJSKOG UREDA 

TURSKE AGENCIJE ZA SURADNJU I KOORDINACIJU - TIKA ZAGREB, 
SEDEF BULUT I PREDSJEDNICA AGRO-TURISTIČKOG KLASTERA 

LEPOGLAVA, NATAŠA VEIĆ.

CENTAR ĆE BITI OPREMLJEN NAJMODERNIJOM TEHNOLOGIJOM. 
TEME KOJE ĆE BITI PREZENTIRANE BIT ĆE VEZANE ZA 

VULKANIZAM, MINEROLOGIJU, GEOLOGIJU, POJASNILA JE 
RAVNATELJICA JAVNE USTANOVE “PRIRODA VARAŽDINSKE 

ŽUPANIJE” SANJA KOPJAR.
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PROSLAVA DANA ŠKOLE OŠ IVANA RANGERA IZ 
KAMENICE

Učenicima OŠ Ivana 
Rangera iz Kamenice 
uručene gradske 
nagrade
Knjiga “Hrvati koji su mijenjali svijet”.

Proslava Dana škole 
OŠ Ivana Rangera iz Ka-
menice bila je prigoda da 
se učenicima kameničke 
škole, koji su ostvarili za-
pažene rezultate na župa-
nijskim i državnim uče-
ničkim smotrama znanja, 
uruče gradske nagrade. 
Na kraju priredbe, pred-
sjednik Gradskog vijeća 
Grada Lepoglave Hrvo-
je Kovač uručio je naj-
uspješnijim učenicima 
gradske nagrade - knjigu 
“Hrvati koji su mijenjali 
svijet”.

Nagradu su primili 
sljedeći učenici i učenici: 
Hana Vresk, Marta Ma-
ček, Mihaela Galić, Tea 
Jurenec, Lorena Mežna-
rić, Karla Barbir, Lana 
Kapustić, Mateo Maček, 
Leona Oreški, Luka Kre-
sonja, Tin Bencek, Miha-
el Juren, Gabi Križanec, 
Karlo Hunjet, Martin 
Željezić, Ana Kapustić, 
Dora Husnjak, Magdale-
na Kišiček, Klara Bencek, 
Karla Jug, Klara Sajko, 
Martina Jug i Stefani Pin-
tarić.

U OKVIRU ERASMUS+ KA1 PROJEKTA

Mobilnost u svrhu učenja za 
pojedince
U organizaciji Quarter Mediation

Učiteljica hrvatskog jezi-
ka Petra Špac i učiteljica li-
kovne kulture Jadranka Ku-
čar iz Osnovne škole Izidora 
Poljaka Višnjica posjetile su 
grad Assen u Nizozemskoj 
kako bi provele treću po re-
du Mobilnost u svrhu uče-
nja za pojedince. Tečaj pod 
nazivom „Kako koristiti IKT, 
umjetnost, aktivnosti na 
otvorenom i igre, timski rad, 
vršnjačko učenje i projektnu 
metodu u edukaciji na kre-
ativan način“ trajao je o 29. 
svibnja do 4 . lipnja u orga-
nizaciji Quarter Mediation. 
Tečaj je obuhvaćao razna 

predavanja i aktivnosti veza-
ne uz motivaciju učenika u 
nastavi, kreativnost u ostva-
rivanju nastavnog procesa, 
vrednovanje učenika kao 
poticaj za rad, primjenu ICT 

tehnologije u nastavi, izvo-
đenje nastave na otvorenom 
i u kulturnim ustanovama, 
igranje uloga u skupinama, 
kreativno likovno izražava-
nje uz glazbu.

LEON BUTKO TREĆI NA ŽUPANIJSKOJ SMOTRI IZ INFORMATIKE

Knjiga na dar najuspješnijim 
višnjičkim osnovnoškolcima
„Hrvati koji su mijenjali svijet”...

OŠ Izidora Poljaka iz Viš-
njice prigodnom je prired-
bom proslavila Dan škole. 
Učiteljima i učenicima viš-
njičke škole u proslavi se pri-
družio gradonačelnik Grada 
Lepoglave Marijan Škva-
rić nagradivši pri tom naj-
uspješnije višnjičke osnov-
noškolce. Učenicima koji su 
tijekom tekuće školske go-
dine ostvarili zapaženije 
rezultate na županijskim i 
državnim smotrama znanja 
uručio je knjigu “Hrvati koji 
su mijenjali svijet” na dar, 
a najuspješnijima među 
njima i novčanu nagradu u 
iznosu od 400 kuna. Knjigu 

kao nagradu primili su uče-
nici: Leon Butko, Krunoslav 
Vorih, Stela Fogec, Mihael 
Pintarić, Nikola Hudin, An-
tonio Biškup, Dario Biškup 
i Lucija Tolić. Učenik sed-

mog razreda, Leon Butko i 
njegova mentorica Ana Du-
karić primili su i novčane 
nagrade za osvojeno 3. mje-
sto na županijskoj smotri iz 
informatike.

ZAPAŽENI REZULTATI NA ŽUPANIJSKIM I DRŽAVNIM SMOTRAMA

Podijeljene nagrade najuspješnijim učenicima OŠ Ante 
Starčevića Lepoglava
Od 2005. godine Grad Lepoglava nagrađuje najuspješnije učenike i njihove mentore

Novčane nagrade u 
iznosu od 400, 500, 600 od-
nosno 700 kuna, ovisno o 
ostvarenom uspjehu, i pri-
godnu knjigu “Hrvati koji su 
mijenjali svijet”, primili su 
sljedeći učenici: Alina Kra-
marić, Iskra Županić, Luka 
Botković, Antonio Vuk, Ma-
rin Ferk, Andreja Kundija, 
Valerija Bistrović i Luka 

Baniček. Novčane nagrade 
primili su i njihovi mentori.

Knjigom “Hrvati koji su 
mijenjali svijet” nagrađeni 
su: Manuela Bistrović, Mar-
tina Marković, Kaja Zver, 
Ema Žulić, Borna Hrandek, 
Filip Migač, Marta Kreš, Ana 
Marija Dubovečak, Antonio 
Šprem, Helena Geček, Filip 
Jamnić, Branimir Latin, Pe-

tra Škalec, Ana Marija Bo-
bić, Iva Hojsak, Luka Pin-
tarić, Luka Štefanek, David 
Štefanek, Tin Naglaš, Sven 
Lončar, Josip Držaić, Patrik 
Bistrović, Nikola Bačak, Da-
vid Komes, Adam Držaić, 
Sebastian Copak, Mihael 
Čretni, Karlo Držaić, Marko 
Hojsak i Noa Barlek.

OBRAZOVANJE

“NE DAJ SE NJOFRA”

GFUK gostovao u 
Višnjici
Višegodišnja tradicija gostovanja

Glumački festival u 
Krapini (GFUK) i ove je 
godine gostovao u Viš-
njici, ovog puta predsta-
vom “Ne daj se Njofra” 
koju je u sportskoj dvo-
rani OŠ Izidora Poljaka u 
Višnjici pratilo stotinjak 
gledatelja. Višegodiš-
nja tradicija gostovanja 
GFUK-a u Višnjici traje 
zahvaljujući suradnji 
organizatora GFUK-a 
s tvrtkom HIS iz Donje 
Višnjice čijem je vlasni-

ku, Slavku Hrženjaku, 
povodom 10. obljetnice 
Festivala, od strane or-
ganizatora dodijeljena 
posebna zahvalnica za 
doprinos razvoju kulture 
i radu Kulturne udruge 
GFUK. Zahvalnicu mu 
je uručio predsjednik 
Kulturne udruge GFUK 
Adam Končić. Pri tom 
je na podršci zahvalio i 
Gradu Lepoglavi i Turi-
stičkoj zajednici Grada 
Lepoglave.

U LEPOGLAVSKOJ KNJIŽNICI

Gostovao Glazbeni ansambl Hrvatsko 
talijanskog društva
Prijateljstvo knjižnice i ansambla traje već nekoliko godina

U Lepoglavskoj knjiž-
nici je, nakon tri godine, 
gostovao Glazbeni an-
sambl Hrvatsko talijan-
skog društva u sastavu 
Hrid Matić - tenor, Mar-
tina Klarić - sopran te u 
pratnji Ane Barić - flauta, 
Roberta Pajić - klarinet i 
Gaja Matić Marović - gla-
sovir izvodeći uglavnom 

klasične skladbe. Premi-
jerno su izveli skladbu „Ti-
ho prihaja mrak“ pri čemu 
su dobili i poseban aplauz. 
Nakon izvedenog reper-
toara i dva bisa završili su 
svoj nastup skladbom „O 
sole mio“ i time zaokruži-
li doživljaj jedne posebne 
večeri za sve nazočne. Kao 
što je istaknuo Hrid Ma-

tić, prijateljstvo i suradnja 
knjižnice i ansambla traje, 
na obostrano zadovoljstvo, 
već nekoliko godina.

GLAZBENA UDRUGA GRADA LEPOGLAVE

Održana 
kulturno-
glazbena večer
U organizaciji Gradske knjižnice Ivana Belostenca

Nakon uvodnog pozdra-
va i predstavljanja progra-
ma, ravnateljica knjižnice 
Karmela Geček, upozna-
la je prisutne sa autorima 
izložbe - Ivankom Zanjko 
(akvarel) i Goranom Šo-
štarićem (skulpture).Va-

raždinska udruga književ-
nih umjetnika predstavila 
je zbirku poezije “Svakom 
pobjedom gubim” i upot-
punila svojim izvođenjem 
interesantno kulturno ve-
če. Zanimljiv spoj glazbe i 
likovne umjetnosti prire-

dili su dečki iz benda Spe-
Ctrum (jazz fusion) koji su 
uz čarobne zvukove svojih 
instrumenata očarali publi-
ku. Umjetnica Ivanka je za 
vrijeme njihovog nastupa, 
glazbene tonove prenijela 
na platno.

KULTURA



8  |  srpanj 2022. srpanj 2022.  |  9

VRIJEDNOST PROJEKTA PREKO MILIJUN KUNA

Odobreno sufinanciranje projekta “Unaprjeđenje usluga za djecu” 
i proslavljen Dan dječjeg vrtića Lepoglava
Grad Lepoglava je među prvim gradovima kojima je odobreno sufinanciranje projekta pod nazivom Unaprjeđenje usluga za djecu u dječjem vrtiću Lepoglava

Projekt je sufinancirala 
Europska unija iz Operativnog 
programa Učinkoviti ljudski 
potencijali 2014-2020, sred-
stvima Europskog socijalnog 
fonda. Ukupna vrijednost 
projekta je 1.120.338,80 Kn, a 
ukupni iznos EU sufinancira-
nja iznosi 100 % prihvatljivih 

troškova. Provedba projekta 
traje 20 mjeseci.

- Aktivnosti projekta od-
nose se na pružanje usluga 
produljenog radnog vremena 
vrtića gdje će se radno vrijeme 
produljiti za četiri sata dnevno, 
odnosno do 20h - dosadašnje 
radno vrijeme vrtića bilo je do 
16h, naglasila je ravnateljica 
Dječjeg vrtića Lepoglava prof. 
Valentina Husnjak-Ribić.

Ciljevi projekta su uskla-

diti poslovni i obiteljski život 
obitelji s uzdržavanim člano-
vima uključenim u programe 
ranog i predškolskog odgoja i 
obrazovanja na području Gra-
da Lepoglave, odnosno una-
prijediti usluge kroz produlje-
no radno vrijeme vrtića.

- Novi programi koje će 
Dječji vrtić Lepoglava u su-
radnji s Gradom Lepoglava 
razvijati su sljedeći: PATH-RA-
STEM - sveobuhvatni razvoj-

no utemeljen kurikulum uni-
verzalne prevencije kojim se 
promoviraju socijalno-emo-
cionalne kompetencije, NTC 
radionice, programi iz likov-
nog izražavanja i radionice 
na temu Lepoglavske čipke 
te sportski programi u okviru 
Univerzalne sportske škole za 
djecu, istaknula je socijalna 
pedagoginja Danijela Škvarić.

- Ponosan sam na ovaj 
projekt, koji je ostvaren u 
suradnji s Dječjim vrtićem 
Lepoglava, jer su djeca naša 
budućnost. Ova konferencija 

je na neki način i simbolična 
s obzirom da je vrtić svečano 
otvoren i pušten u rad prije 
točno godinu dana. Iako je 
zgrada vrtića obnovljena, važ-
no je bilo ponuditi i osigurati 
kvalitetan sadržaj za djecu 
te je upravo i to bio jedan od 
glavnih razloga zbog kojeg je 
došlo do pokretanja projekta, 
izjavio je gradonačelnik Grada 

Lepoglave Marijan Škvarić.
Veselim nastupima ra-

dosnih vrtićkih mališana 
proslavljen je i Dan Dječjeg 
vrtića Lepoglava. Raspjevani 
i rasplesani polaznici vrtića 
pred okupljenim su roditelji-
ma i gostima, uz podršku svo-
jih vrtićkih teta, izveli zabavan 
program ispunjen pjesmom, 
plesom te, prije svega, radošću 
koja je na lica izmamila osmi-
jehe svih koji su slavili s njima. 
Ovom su se prigodom od vrti-

ća oprostili predškolci koji će 
na jesen sjesti u osnovnoškol-
ske klupe. Njima su uručena 
posebna vrtićka priznanja. Da 
i dalje s radošću koračaju kroz 
život, s njima se oprostila rav-
nateljica prof. Valentina Hus-
njak-Ribić istaknuvši da im je 
u vrtiću pružen najviši vrtićki 
standard.

Velika je to zasluga Grada 
Lepoglave, istaknula je rav-
nateljica prof. Valentina Hus-
njak-Ribić, te na tome zahvali-

la nazočnom gradonačelniku 
Marijanu Škvariću koji je oku-
pljenima poručio da su zahva-
ljujući svim tim ulaganjima 
otvoreni novi vrtićki prostori u 
Lepoglavi i Višnjici što je omo-
gućilo da sva djeca s gradskog 
područja pohađaju vrtić koji 
im u velikom dijelu financira 
upravo Grad Lepoglava. Gra-
donačelnik je vrtićke mališane 
i njihove tete ovom prigodom 
razveselio punom košarom 
voća i kutijom slatkiša.

PROJEKTI PROJEKTI

U ODGOJNE SKUPINE U POSLIJEPODNEVNOM 
RADU UKLJUČENO JE 20-AK DJECE - U 

SKUPINU OD 1-3 GODINE TE U SKUPINU OD 3 
GODINE PA DO POLASKA U ŠKOLU, NAVELA JE 

ODGOJITELJICA MIRJANA ŽUPANIĆ, VODITELJICA 
RADIONICE NA TEMU LEPOGLAVSKE ČIPKE.

ZA POTREBE PROJEKTA BIT ĆE ZAPOSLENO 
UKUPNO 8 DJELATNIKA (ODGOJITELJI, 

SOCIJALNI PEDAGOG, MEDICINSKA SESTRA, 
SPREMAČICA, KUHARICA). DJEČJI VRTIĆ 

LEPOGLAVA UĆI ĆE I U ŽUPANIJSKI PROGRAM 
CENTARA IZVRSNOSTI

Projekt je sufinancirala Europska unija iz Europskog socijalnog fonda.www.esf.hr

Europska unija
“Zajedno do fondova EU”
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PROJEKT BONDING LACE

Potpisan ugovor 
- Europa za 
građane
Partner na projektu je grad Kiskunhalas

Potpisan je Ugovor 
između Europske izvršne 
agencije za obrazovanje i 
kulturu (EACEA) i Grada 
Lepoglave na projektu 
Bonding Lace u okvi-
ru programa EUROPA 
ZA GRAĐANE, Građa-
ni, ravnopravnost, pra-

va i vrijednosti (CERV) 
- Bratimljenje gradova. 
Potpisom ugovora su za 
provedbu projekta Bon-
ding Lace osigurana bes-
povratna sredstva u visini 
7.930,00 EUR. Partner na 
projektu je grad Kiskun-
halas, Mađarska.

SLIJEDOM ZABRINUTOSTI KOJU SU GRAĐANI 
ISKAZALI...
U asfaltnoj bazi u Lepoglavi 
bit će instalirana tehnologija 
za smanjivanje mirisa 
bitumenskih para

Održan je sastanak 
predstavnika Grada Le-
poglave i tvrtke Colas 
Hrvatska te Odjela zaštite 
okoliša unutar korpora-
cije Colas SA iz Pariza. 
Pokrenuta je inicijativa 
za rješavanje tog proble-
ma, a što je, krajem proš-
le godine, dogovoreno 
s predstavnicima tvrtke 
Colas Hrvatska, u čijem 

je vlasništvu navedena 
asfaltna baza. Colas Hr-
vatska u skladu sa svojim 
društveno odgovornim 
poslovanjem pokrenula 
je projekt i osigurala sred-
stva za navedenu tehno-
logiju te će ista biti insta-
lirana tijekom ove godine, 
poručili su iz tvrtke Colas 
Hrvatska.

GRAD PAG

Lepoglavska čipka na 
11. Međunarodnom 
festivalu čipke u 
gradu Pagu 
Radionice Lepoglavske čipke u Kneževom dvoru

Od 23. do 26. lip-
nja 2022. godine u gra-
du Pagu održavao se 11. 
Međunarodni festival 
čipke u organizaciji Tu-
rističke zajednice Grada 
Paga, Grada Paga i Druš-
tva paških čipkarica Frane 
Budak. Ovogodišnji festi-

val održao se pod pokro-
viteljstvom Ministarstva 
kulture i medija RH i Mi-
nistarstva turizma i sporta 
RH. U petak 24. lipnja na 
rasporedu su bile radio-
nice lepoglavske i paške 
čipke koje su se održale u 
Kneževom dvoru.

NA SPOMEN GROBLJU I KOD SPOMEN OBILJEŽJA U 
PARKU ŽRTAVA FAŠIZMA

Odana počast 
žrtvama ustaškog 
logora u Lepoglavi
Vijenac su položili i svijeće upalili gradonačelnik 
Marijan Škvarić, predsjednik Gradskog vijeća Hr-
voje Kovač i predsjednica Udruge antifašističkih 
boraca i antifašista Ivanec Jasenka Friščić. Počast 
su odali i članovi Zajednice udruga antifašističkih 
boraca i antifašista Varaždinske županije.

- Danas odajemo 
počast ljudima koji su 
samo željeli slobodu. Na 
žalost, danas žrtve često 
izjednačavaju s njihovim 
krvnicima stoga je po-
trebno mlađe generacije 

naučiti što se zapravo 
u to vrijeme događalo, 
poručila je predsjednica 
Udruge antifašističkih 
boraca i antifašista Iva-
nec Jasenka Friščić.

POTPORE DOBILO 13 OBITELJSKIH POLJOPRIVREDNIH GOSPODARSTAVA

U posljednjih pet godina 
za potpore u poljoprivredi 
izdvojeno oko milijun kuna
150.000 kuna gradske potpore za poticanje razvoja poljoprivrede

Grad Lepoglava ove je 
godine dodijelio 150.000 
kuna potpora za poticanje 
razvoja poljoprivrede na 
gradskom području. Riječ je 
o potporama male vrijedno-
sti dodijeljenima obiteljskim 
poljoprivrednim gospodar-
stvima s gradskog područja 
putem javnog natječaja na 

koji je stiglo 30-ak prijava.
- U posljednjih pet go-

dina za potpore u poljopri-
vredi izdvojili smo oko mi-
lijun kuna. Konkretno, ove 
godine, osigurano je 50.000 
kuna za osjemenjivanje kra-

va i krmača te 150.000 kuna 
za potpore male vrijednosti 
za poticanje razvoja poljo-
privrede., istaknuo je grado-
načelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić prigodom 
potpisivanja ugovora.

U ČITAONICI GRADSKE KNJIŽNICE IVANA BELOSTENCA U LEPOGLAVSKOM DOMU 
KULTURE

Dodijeljene gradske 
novčane potpore za 
novorođene bebe
Majke su navele kako im ova potpora puno znači...

Veselim roditeljima 
uručene su jednokratne 
gradske novčane potpore 
za 24 novorođene bebe. Ra-
di se o novčanim potpora-
ma u iznosu od 1.500 kuna 
za prvo dijete, 2.000 kuna 
za drugo dijete i 2.500 kuna 
za treće dijete.

- Grad Lepoglava osim 
novčanih potpora provodi 
i druge mjere koje imaju 
za cilj osigurati ostanak 
mladih obitelji u našem 
prelijepom lepoglavskom 
kraju. Izgradnjom i uređe-
njem novih vrtićkih prosto-
ra omogućeno je da svako 

dijete s gradskog područ-
ja pohađa vrtić i to uz fi-
nancijsku potporu Grada. 
Naime, pohađanje vrtića 
sufinancira se iz gradskog 
proračuna pri čemu je za 
neke kategorije pohađanje 
vrtića besplatno, naveo je 
gradonačelnik Škvarić.

PROSLAVA DANA GRADA KISKUNHALASA

Zaključen postupak 
bratimljenja Grada Lepoglave 
i mađarskog Kiskunhalasa
U mađarskom gradu Kiskunhalasu boravilo je izaslanstvo Grada Lepoglave 
predvođeno gradonačelnikom Marijanom Škvarićem

Povod za to bila je 
proslava Dana Grada Ki-
skunhalasa tijekom koje 
je potpisana i povelja o 
bratimljenju Lepoglave i 
Kiskunhalasa. Povelju o 
bratimljenu na svečanosti 
održanoj povodom Dana 
grada Kiskunhalasa pot-
pisali su domaćin, grado-
načelnik Kiskunhalasa Ró-
bert Fülöp i gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić.

- Naša dva grada prije 
svega povezuje čipka koja 
se na prvi pogled može uči-
niti slabom i krhkom. No, 
mi znamo da njene tanke 
niti sjedinjene u čipku čine 
i simboliziraju veliku sna-
gu. Upravo je ta snaga čipki 
povezala naša dva grada 

koji su svoje prijateljstvo 
potvrdili bratimljenjem, 
poručio je tom prigodom 

gradonačelnik Škvarić.
- Ovo je odličan pri-

mjer marljive, svjesne i 
kvalitetne suradnje dviju 
zajednica, dvaju čipkarskih 
gradova čije su prijateljstvo 
izvezle vrijedne ruke naših 
čipkarica., istaknuo je gra-
donačelnik Kiskunhalasa 
Róbert Fülöp.

Puno uspjeha budućoj 
suradnji Lepoglave i Ki-
skunhalasa ovom je prigo-
dom poželio Drago Horvat, 
generalni konzul Republike 
Hrvatske u Pečuhu.

BRAVO KARLO !

Karlo Galić dobitnik 
priznanja “Luka Ritz”
Ponos Kamenice...

U Ministarstvu znano-
sti i obrazovanja 13. lipnja 
održana je dodjela Godišnje 
nagrade „Luka Ritz“ za pro-
micanje tolerancije i škole 
bez nasilja. Ovogodišnji do-
bitnici su svojom inicijati-
vom i djelovanjem izmijenili 
otežavajuće okolnosti oko 
sebe u snagu kojom pomažu 
drugima i čine svijet boljim 
mjestom.

Učenik 6.b razreda 
Osnovne škole Ivana Ran-
gera Kamenica Karlo Galić 
dobitnik je ovogodišnjeg 
Godišnjeg priznanja “Luka 
Ritz” koju je primio na sve-

čanoj dodjeli u  Zagrebu. 
Za Karla kažu kako ga krasi 
optimističan i vedar duh, 
poštuje različitosti, uvažava 

druga mišljenja, potrebe i 
osjećaje.

Da smo barem svi mi 
Karlo....barem malo....

IZ GRADA IZ GRADA

DOBITNICI POTPORA SLOŽILI 
SU SE DA JE BAVLJENJE 

POLJOPRIVREDNOM 
PROIZVODNJOM SVE TEŽE I DA 
IM JE SVAKA POMOĆ, POPUT 

OVE GRADSKE, ITEKAKO 
DOBRODOŠLA NA ČEMU SU 

ZAHVALILI GRADU LEPOGLAVI.

KULTURNOM RAZMJENOM U OKVIRU PROJEKTA POVEZAT ĆE 
SE GRADOVI I ZAJEDNICE KOJE DIJELE ZAJEDNIČKO KULTURNO 

NASLIJEĐE - ČIPKARSTVO.

IZRAŽAVAM ZADOVOLJSTVO ČINJENICOM DA JE TVRTKA COLAS 
HRVATSKA POKAZALA ODGOVORNOST I INTERES DA RIJEŠI 

PROBLEM ŠIRENJA NEUGODNIH MIRISA KOJI SE ŠIRE IZ ASFALTNE 
BAZE., PORUČIO JE GRADONAČELNIK MARIJAN ŠKVARIĆ.



12  |  srpanj 2022. srpanj 2022.  |  13

DOBROVOLJNA VATROGASNA DRUŠTVA IZ 
LEPOGLAVE I VIŠNJICE

Vatrogasci 
organizirali Dane 
otvorenih vrata
Predstavljena vrijedna vatrogasna oprema koja je 
nabavljena zahvaljujući ulaganju Grada Lepoglave

Povodom mjeseca 
zaštite od požara, do-
brovoljna vatrogasna 
društva iz Lepoglave i 
Višnjice organizirala su 
Dane otvorenih vrata 
na kojima su građanima 
predstavili svoj rad.

- Uz kontinuira-
no ulaganje u opremu, 
ulažemo i u izgradnju i 

uređenje vatrogasne in-
frastrukture, prije svega 
vatrogasnih domova što 
naši vatrogasci zaslužu-
ju, a što će dodatno do-
prinijeti i ukupno druš-
tvenom razvoju Grada 
Lepoglave., poručio 
je gradonačelnik Gra-
da Lepoglave Marijan 
Škvarić.

P.A.S KLUB LEPOGLAVA

Otvorenje klupskih 
prostorija
U opremanju je pomogla Varaždinska županija 
i Grad Lepoglava

U sklopu klupskih 
prostorija prezentirat će 
se izložbeni postav mi-
litarija kroz koji se pred-
stavljaju vojne postrojbe, 
događaji iz Domovinskog 
rata, makete, vojne odore, 

oprema, znakovlje te sve 
ostalo što je vezano uz 
militarije. Prva foto izlož-
ba „PUME NA DINARI“ 
posvećena je 7. gardijskoj 
brigadi PUMA i njezinom 
boravku na Dinari 94/95.

U ORGANIZACIJI UDRUGE BRANITELJI HRVATSKE LEPOGLAVA I UZ POTPORU GRADA LEPOGLAVE

Obilježen Dan Oružanih snaga 
Republike Hrvatske
Zajedništvo je ključ svega...

Dan Oružanih snaga 
Republike Hrvatske sveča-
no je obilježen 22. svibnja u 
organizaciji Udruge brani-
telji Hrvatske Lepoglava i uz 
potporu Grada Lepoglave. 
Udruga branitelji Hrvatske 
Lepoglava ujedno je tog da-
na održala i Dan otvorenih 
vrata Udruge predstavivši 
tom prigodom svoj rad i ak-
tivnosti koje provodi.

Nakon misnog slavlja, 
kod spomen obilježja u Par-
ku hrvatskih branitelja, pola-
ganjem vijenaca i paljenjem 
svijeća, odana je počast 
svim poginulim hrvatskim 
braniteljima među kojima i 
12-orici poginulih branitelja 
s područja Grada Lepoglave. 
Uz članove obitelji, počast su 
im odali Dragutin Repinc, 
izaslanik potpredsjednika 
Vlade i ministra hrvatskih 
branitelja Tome Medveda; 
Zdravko Jakop, državni taj-
nik u Ministarstvu obrane 
i izaslanik ministra obrane 
Maria Banožića; Marijan 
Škvarić, gradonačelnik Gra-
da Lepoglave, Tomo Jakop, 
potpredsjednik Udruge bra-
nitelji Hrvatske Lepoglava 
te predstavnici brojnih bra-
niteljskih udruga koji su se 
ovom prigodom okupili u 
Lepoglavi.

UGOVORE SU POTPISALI PREDSTAVNICI 37 UDRUGA

Udrugama dodijeljeno ukupno 
400.000 kuna za provedbu 
projekata i programa
Gradsku financijsku potporu ostvarile su i organizacije civilnog društva

Predstavnici organiza-
cija civilnog društva čiji su 
programi i projekti putem 
javnog natječaja odabrani 
za financiranje sredstvi-
ma iz gradskog proračuna, 
potpisali su s Gradom Le-
poglavom ugovore o njiho-
vom financiranju. Ugovore 
su potpisali predstavnici 37 
udruga kojima je za proved-

bu odobrenih projekata i 
programa dodijeljeno uku-
pno 400.000 kuna. 

- Organizacije civilnog 
društva bogatstvo su ovog 
grada jer vrijednosti koje 
stvaraju ugrađuju u njegov 
razvoj. Nadam se da će, na-
kon dvije pandemijske go-
dine i brojnih ograničenja 
kod provedbe aktivnosti, ove 

godine svi odabrani projek-
ti i programi biti uspješno 
realizirani i biti na korist 
svim građanima Grada Le-
poglave, istaknuo je grado-
načelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić tijekom 
svečanosti potpisivanja 
ugovora održane u čitaonici 
Gradske knjižnice Ivana Be-
lostenca u Lepoglavi.

NUM PROSLAVIO 20-TI ROĐENDAN

Triler finale na rođendanskom 
partiju NUM-ovaca
Beer pong postao „Pij pong“

Jedna mala organiza-
cija iz Lepoglave koju su 
osnovali mladi, koja radi s 
mladima i za mlade i koju 
vode mladi proslavila je ni 
više ni manje nego okrugli 
20-ti rođendan! Za predje-
lo su NUMO-ovci uživali 
u jednom klasiku pripre-
mljenom na stari, ali i nov, 
inovativan način. Riječ je o 
beer pongu koji je upoznao 

svoju novu verziju - „Pij 
pong“. Na rođendanskom 
turniru koji je krasila pri-
je svega zabava, uz nešto 
malo dobrog starog natje-
cateljskog duha, najuspješ-
niji su bili Ivana Gal i To-
mica Bačak koji su u triler 
finalu svladali ekipu koju 
čine Dario Milec i Renato 
Vuk. Treće mjesto pripalo 
je Mihaeli Špiljak i Matiji 
Kelemeniću. NESHO je bio 
zadužen za ludi ritam, a pi-
nata puna slatkiša nestala 
je u tren oka...

Čestitke ekipi!

UDRUGE IZ GRADA

LIJEPO JE VIDJETI ZAJEDNIŠTVO SVIH OVDJE NAZOČNIH. TO JE ZAJEDNIŠTVO KAKVO SMO IMALI I NA POČETKU 
DOMOVINSKOG RATA I KOJE NAM JE DAVALO SNAGU I DOVELO NAS DO POBJEDE. TO ĆE NAM ZAJEDNIŠTVO BITI 

POTREBNO I U VREMENU KOJE JE PRED NAMA., PORUČIO JE DRŽAVNI TAJNIK ZDRAVKO JAKOP.
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UZ DOMAĆINSTVO ZAJEDNICE SPORTSKIH UDRUGA GRADA LEPOGLAVE I UDRUGE ZA 
SPORT I REKREACIJU “SPORT ZA SVE VIŠNJICA

U Višnjici održan 26. 
Hrvatski festival sportske 
rekreacije na selu
Najuspješnija je bila ekipa domaćina - Udruge za sport i rekreaciju “Sport za sve” Višnjica

U Višnjici se okupilo 
osam ekipa iz triju hrvatskih 
županija - Lepoglavska Ves, 
Stažnjevec,

Salinovec, Lančić-Kna-
pić i Višnjica iz Varaždinske 
županije, Vukosavljevica i 
Podgorje iz

Virovitičko-podravske 
županije i Gornji Bogićevci 
iz Brodsko-posavske župa-
nije.

Svečanost otvaranja 
Festivala započela je oda-
vanjem počasti poginulom 
hrvatskom branitelju iz Viš-
njice Stjepanu Križancu, a 
nastavljena je postrojava-

njem sudionika natjecanja 
kojima su se obratili oku-
pljeni uzvanici među kojima 
su bili: državni tajnik u Mi-
nistarstvu obrane Zdravko 
Jakop, državni tajnik u Mini-
starstvu znanosti i obrazova-
nja Tomislav Paljak, župan 
Varaždinske županije Anđe-
lko Stričak, gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić, predsjednik Grad-
skog vijeća Grada Lepoglave 
Hrvoje Kovač, potpredsjed-

nik Hrvatskog saveza sport-
ske rekreacije “Sport za sve” 
Ivan Lovreković te članovi 

Gradskog vijeća, predstavni-
ci susjednih općina te javnih 
i gradskih ustanova i tvrtki.

Najuspješnija je bila 
ekipa domaćina - Udruge 
za sport i rekreaciju “Sport 
za sve” Višnjica koja je tako 
obranila naslov pobjednika 
osvojen na posljednjem odr-
žanom festivalu. Drugo mje-
sto osvojila je ekipa Vukosa-
vljevice, a treće Stažnjevca. 
Festival je završen podjelom 
nagrada, počasnim puc-
njem Kuburaške udruge Pr-
va kubura Višnjica i pučkim 
veseljem.

TURNIR JE ZAPOČEO MISOM ZA POGINULE, NESTALE I UMRLE HRVATSKE BRANITELJE

Održan 4. Memorijalni sportski 
turnir za poginule branitelje s 
područja Grada Lepoglave
Ispred Ministarstva branitelja, turnir je otvorio Ivan Hranj iz Centra za psihoso-
cijalnu pomoć Varaždinske županije

Udruga branitelji Hrvat-
ske Lepoglava organizirala 
je 4. Memorijalni sportski 
turnir za poginule branitelje 
s područja Grada Lepoglave 
- Dragutina Naglaša, Josipa 
Štefanca, Marka Ledinščaka, 
Stjepana Križanca, Marijana 
Matišića, Dragutina Godini-
ća, Josipa Kapustića, Tomu 
Jambora, Vladu Škalca, Slav-
ka Kosa, Vinka Andrijanića 
i Stjepana Vusića. Turnir je 
započeo misom za poginu-
le, nestale i umrle hrvatske 

branitelje nakon koje su kod 
spomen obilježja u Parku 
hrvatskih branitelja sudio-
nici turnira, članovi obitelji 
poginulih branitelja i uzva-
nici odali počast 12-orici po-
ginulih branitelja s područja 
Grada Lepoglave.

Okupljenima je dobro-
došlicu u Grad Lepoglavu 
zaželio gradonačelnik Mari-
jan Škvarić istaknuvši, izme-
đu ostalog, da su branitelji ti 
koji su postavili čvrste teme-
lje slobodne Hrvatske.

MINUTOM ŠUTNJE I UZ ZVUKE MIROZOVA

Na Dan državnosti odana 
počast poginulim braniteljima
Nikada zaboravljeni...

Na Dan državnosti, 
obilježavajući spomen na 
konstituiranje prvoga de-
mokratski izabranog više-
stranačkog Sabora, u Gradu 
Lepoglavi odana je počast 
12-orici poginulih branite-
lja s gradskog područja. Po-
čast su im kod spomen obi-
lježja na gradskom groblju 
u Lepoglavi odali članovi 
njihovih obitelji, grado-
načelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić, članovi 
Gradskog vijeća Grada Le-
poglave predvođeni pred-
sjednikom Gradskog vijeća 
Hrvojem Kovačem, članovi 
gradskih mjesnih odbora te 
članovi braniteljskih udru-
ga iz Lepoglave i okolice. Uz 
polaganje vijenca i paljenje 

svijeća, počast braniteljima 
je odana minutom šutnje i 
uz zvuke mirozova te moli-

tvom koju je predvodio le-
poglavski župnik vlč. Nenad 
Piskač.

BRANITELJI SPORT

KAD SI MUŠKO I VOLIŠ NOGOMET....

Budući Modrići u 
Lepoglavi
Nogometni klub Lepoglava bio je domaćin kvalifi-
kacijskog turnira za nastup na županijskoj završ-
nici u malom nogometu za učenike 5. i 6. razreda

Na nogometnom te-
renu Sportsko-rekreacij-
skog centra u Lepoglavi za 
odlazak na završni turnir 
nadmetale su se ekipe OŠ 
Ante Starčevića iz Lepo-
glave, OŠ Ivana Kukulje-
vića Sakcinskog iz Ivanca, 
OŠ grofa Janka Draškovi-
ća iz Klenovnika i OŠ Kne-

ginec Gornji. Turnir su, uz 
potporu Grada Lepogla-
ve, organizirali Hrvatski 
nogometni savez i Školski 
sportski savez.  Plasman 
na završnicu izborile su 
ekipe OŠ Ivana Kukuljevi-
ća Sakcinskog iz Ivanca i 
OŠ Kneginec Gornji.

POTREBA UKLJUČIVANJA U SPORT ŠTO VIŠE DJECE 
I MLADIH

Održana izborna 
Skupština Zajednice 
sportskih udruga Grada 
Lepoglave
Za novog predsjednika izabran Dražen Novak

Zajednica sportskih 
udruga Grada Lepoglave 
održala je redovitu izbor-
nu Skupštinu na kojoj je 
za novog predsjednika 
Zajednice izabran Dražen 
Novak. Novak je u odnosu 
na protukandidata Željka 
Hutena dobio većinu gla-
sova članova Skupštine i 
povjerenje da u naredne 
četiri godine, zamijenivši 

dosadašnjeg predsjedni-
ka Tonka Županića, vodi 
Zajednicu. Predstavljaju-
ći svoj program, Novak je 
istaknuo potrebu uklju-
čivanja u sport što više 
djece i mladih što će, uz 
dobrobit koju za njihovo 
zdravlje donosi bavljenje 
sportom, osigurati opstoj-
nost lepoglavskog sporta.

POČIVAJ U MIRU...

Marko Ledinščak bio 
je jedan od najmlađih 
hrvatskih branitelja
Poginuo na dubrovačkom ratištu...

Članovi obitelji i pred-
stavnici braniteljski udru-
ga odali su 16. lipnja na 
lepoglavskom gradskom 
groblju počast poginulom 
hrvatskom branitelju iz 
Lepoglave Marku Ledin-
ščaku. Marko Ledinščak 
bio je jedan od najmlađih 
hrvatskih branitelja koji 
su svoj život utkali u te-
melje slobodne Hrvatske. 
Kada je 16. lipnja 1992. 
godine, braneći Hrvatsku, 

poginuo na dubrovačkom 
ratištu imao je tek 19 go-
dina. Na 30. godišnjicu 
Markove pogibije, njega 
i njegove žrtve kao i svih 
preminulih članova nje-
gove obitelji, koji su dugi 
niz godina osjećali bol 
zbog gubitka sina i brata, 
ispred nazočnih se prisje-
tio zamjenik predsjednika 
Udruge branitelji Hrvat-
ske Lepoglava Tomo Ja-
kop.

SJEĆANJE...

30 godina od pogibije 
hrvatskog branitelja 
Josipa Štefanca
Na lepoglavskom gradskom groblju...

Odana je počast hr-
vatskom branitelju Josipu 
Štefancu koji je prije 30 
godina, 9. travnja 1992. 
godine, kao pripadnik 
104. brigade Hrvatske voj-
ske poginuo braneći do-
movinu na Pakračkom ra-
tištu. Uz članove obitelji, 
počast su Josipu Štefancu 
odali prijatelji, suborci i 
predstavnici braniteljskih 
udruga. Ispred Grada 
Lepoglave počast mu je 

odao gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić.

- Svojom žrtvom Josip 
nam je ostavio zavjet da 
sve one vrijednosti koje 
smo branili u Domovin-
skom ratu njegujemo i 
da mlađim generacijama 
osiguramo slobodan i mi-
ran život., poručio je tom 
prigodom Marijan Rihter, 
predsjednik domicilne 
Udruge branitelja Hrvat-
ske Lepoglava. GRAD LEPOGLAVA PRVI JE 

HRVATSKI GRAD KOJI JE PONIO 
TITULU EUROPSKOG GRADA 
SPORTA ŠTO GOVORI KOLIKA 
JE PAŽNJA U NAŠEM GRADU 

USMJERENA UPRAVO SPORTU. 
ZADOVOLJSTVO JE ŠTO SE 

U NAŠEM GRADU ODRŽAVA 
JEDNA OVAKVA SPORTSKA 
MANIFESTACIJA KOJA TO I 
POTVRĐUJE., PORUČIO JE 

GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ.
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U AKCIJI SE PRIDRUŽILO 22 UČENIKA

Za zelenu i čistu 
Višnjicu
U organizaciji Zavičajne udruge Višnjica, Odbo-
ra za ekologiju, održivi razvoj i organizaciju

Povodom obilježava-
nja Dana planeta Zemlje 
održana je akcija čišćenja 
u centru Višnjice, prosto-
ra oko izvora pitke vode 
„Pipica“ u Zlogonju te 
prostora odmorišta „Đu-
rđa“ koje se nalazi na 
početku pješačke i pla-
ninarske staze na Ravnu 
Goru. Uz članove Zavičaj-
ne udruge Višnjica, akciji 
se pridružilo 22 učenika u 
sklopu izvannastavne ak-

tivnosti Geografija izvan 
učionice sa profesoricom 
geografije Silvijom Hi-
ržin te članovi Udruge 
Tomos Višnjica, DVD-a 
Višnjica i UŠR Višnjica. 
Vreće za smeće i odvoz 
prikupljenog otpada osi-
gurao je Grad Lepoglava, 
a za okrjepu sudionici-
ma akcije pobrinuo se 
gosp. Krešimir Krog, član 
Upravnog vijeća Zavičaj-
ne udruge Višnjica.

SKUPINE “BUBAMARE” I “MRAVIĆI”

Obilježen Dan 
planeta Zemlje 
u Dječjem vrtiću 
Runolist
Dan planeta Zemlje obilježava se 22. travnja

Kako bi se ojačala 
svijest ljudi prema pri-
rodnom okolišu, 22. trav-
nja obilježava se Dan 
planeta Zemlje. Raznim 
edukativnim događanji-
ma i akcijama nastoji se 
skrenuti pozornost gra-
đana na opasnosti koje 

prijete životu na Zemlji, 
prvenstveno zbog porasta 
globalnog onečišćenja. U 
Dječjem vrtiću Runolist u 
Žarovnici skupine Buba-
mare i Mravići vrijedno 
su oblikovali našu planetu 
i istaknuli njezinu ljepotu 
koju trebamo čuvati.

U LEPOGLAVSKOM DOMU KULTURE

Reci drogi - NE !
Predstavu su organizirali Grad Lepoglava, Vijeće za prevenciju kriminaliteta 
Grada Lepoglave i Policijska postaja Ivanec

Odigrana je predsta-
va u vezi problematike 
konzumacije droga kod 
mlađe populacije. Glum-
ci  iz Udruge Riječi/Prave/
Predstave učenicima le-
poglavskih osnovnih škola 
su na zanimljiv i poučan 
način pokazali kako se tre-

ba ponašati u određenim 
situacijama, posebice kada 
trebaju donijeti odluku i 
drogama reći odlučno - NE!

UČENICIMA 8. RAZREDA

Edukacijski tim UDVDR Ogranak 
Ivanec održao predavanje o 
Domovinskom ratu
S ciljem promicanja vrijednosti Domovinskog rata

Edukacijski tim Udru-
ge dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata Ogranak 
Ivanec održao je učenicima 
8. razreda OŠ Ante Starče-
vić iz Lepoglave predavanje 
na temu „Domovinski rat 
- Istina o slobodi“. Člano-
vi UDVDR Ogranka Ivanec 
- Dražen Geček, Ljudvek 
Cikač i Martin Lukavski, te 
Vjekoslav Špac iz HVIDR-e 
Ivanec, osmašima su preni-
jeli svoja iskustva i znanja 
iz Domovinskog rata, kao i 
o periodu neposredno pred 
njegovo izbijanje i sam za-
vršetak.

URUČENE DIPLOME I MAJICE

Završena Mala planinarska 
škola Lepoglava
U organizaciji Planinarskog društva Vilinska špica Lepoglava i Hrvatskog pla-
ninarskog saveza

Završni dvodnevni izlet 
je održan 23. i 24. 04. 2022. 
godine na Ravnoj Gori uz 
završno predavanje sa prak-
tičnim primjerima HGSS-a 
stanice Varaždin. Uspješnim 
polaznicima su uručene di-
plome organizatora škole, 
kao i atraktivne majice koje 
je donirao Grad Lepoglava.

MOZAIK

OVAKVE ZANIMLJIVE I EDUKATIVNE PREDSTAVE UČENICIMA SU 
ZANIMLJIVIJI OBLIK PRENOŠENJA VAŽNIH PORUKA VEZANIH ZA 
PREVENCIJU DROGA OD PUKE TEORIJE I PREDAVANJA, NAVEO JE 

NAČELNIK PP IVANEC MARIO MEDENJAK.


